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Senat: Întâlnirea cu ASF, amânata; BAAR - estimarea pagubelor City Insurance,

peste 150 milioane euro

Comisia economica a Senatului a amânat, miercuri, întâlnirea cu reprezentantii ASF pe tema insolventei

Societatii de Asigurare-Reasigurare City Insurance pentru saptamâna viitoare, când mai multe comisii

parlamentare vor sa analizeze impactul falimentului acestei societati asupra pietei de asigurari.

 

"Am primit o adresa din partea ASF, în care ne comunica ca, având în vedere timpul scurt în care am facut

anuntul, se vad în imposibilitatea de a participa astazi la sedinta comisiei. Având în vedere subiectul, trebuie sa fie

pregatiti pentru a avea o pozitie. Important e ca aceste comisii cu responsabilitate în domeniu sa poata lucra pentru

a evita un alt posibil eveniment de acest gen (n.r. - falimentul) si sa întelegem daca e vorba de neglijenta,

superficialitate si ce putem face din punct de vedere parlamentar. Şi-au exprimat disponibilitatea sa vina.

Saptamâna viitoare este întâlnirea Comisiilor de buget-finante ale Parlamentului cu reprezentantii ASF si probabil

ne vom alatura si noi", a spus Silvia Dinica, presedintele Comisiei economice din Senat.

 

La dezbaterea de miercuri a Comisiei economice din Senat au participat reprezentanti ai Biroului Asiguratorilor de

Autovehicule din România (BAAR), care este garant pentru despagubirile evenimentelor produse în strainatate.

 

"Au început sa apara probleme de mai mult timp. City Insurance era în întârziere cu platile, dar pâna la urma le

plateau. Pâna în martie 2021 am reusit sa recuperam sumele de la City. Apoi au început sa aiba tot mai mari

dificultati în plata acestor despagubiri, pe care noi le-am platit, în locul City. BAAR a recuperat sumele pâna în

martie 2021 si apoi a trebuit sa facem demersuri intense. Avem de recuperat de la City Insurance, pentru ceea ce

am platit în locul lor, aproximativ 11 milioane de euro", a afirmat coordonatorul Departamentului juridic al

BAAR, Ovidiu Ciobanu.

 

Presedintele BAAR, Madalin Rosu, a adaugat ca se asteapta sa apara daune dupa falimentul City Insurance înca

vreo sase ani de acum încolo.

 

"RCA are un efect pe termen mediu spre lung. Da, ne putem astepta si peste câtiva ani. Înca platim pentru Astra si

Carpatica. Şi acum platim. Mai aveam de plata vreo 37 de milioane de euro pentru falimentul Astra si Carpatica.

Probabil ca estimarea daunelor aferente pagubelor în afara României (n.r. - pentru City Insurance) este, probabil,

cel putin la nivelul Astra si Carpatica împreuna. Daca pentru cele doua am avut 150 de milioane de euro, ne

asteptam de la 150 de milioane de euro în sus", a spus Rosu.

 

Autoritatea de Supraveghere a Asigurarilor (ASF) a decis retragerea autorizatiei de functionare a Societatii

Asigurare-Reasigurare City Insurance si a solicitat deschiderea procedurii falimentului împotriva societatii. 
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